
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 
  
  
Здравейте, 
бих искала да споделя опасенията си във връзка с приема на второ дете в семейството. 
Има голяма вероятност много деца, втори в семейството да не бъдат приети в 
училището, където учат по-големите им братя и сестри. И родителите им да бъдат 
принудени да сноват ежедневно между две училища. Има промени в прилежащите 
райони на някои училища и адреси, които преди са попадали в района на съответното 
училище, вече са извън него. В нашия случай синът ми е приет поради фактът, че преди 
2 години адресът ни попадаше в прилежащият район на желаното училище. Към 
момента това не е така. Съответно е малка вероятността второто дете от семейството 
ни да бъде прието там.  
  Може би е удачно да се добавят допълнителни категории за прием, а именно да 
получават някакви точки деца от граничен прилежащ район и/или адрес и уседналост в 
съответната община, в която се намира училището. Все пак ние плащаме данъците си в 
тази община и би трябвало да имаме избор, в кое от училищата в общината да 
запишем децата си, ако те са повече от едно. 
  
С уважение: Антония Врачанска 
 


